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خبر فوتبال

یک ایرانی مربی تیم ملی تنیس 
روی میز  زیر  ۱۱ سال آمریکا شد

یــک ایرانی به عنــوان مربی تیــم ملی تنیس  �
روی میز پســران زیر ۱۱ ســال آمریکا انتخاب شد. 
به گزارش ایســنا، آمریکا برای حضور در مسابقات 
تنیس روی میز زیر ۱۳ سال و زیر ۱۱ سال قهرمانی 
پان آمریکن مربیان تیم هــای ملی خود را معرفی 
کرد و یک ایرانی نیز موفق شــد صاحب ســمت 
شــود. کیومرث هدایتیان، ملی پوش سابق جوانان 
ایران به عنوان مربی تیم زیر ۱۱ سال پسران آمریکا 
انتخاب شــد. ســایت تنیس روی میــز آمریکا در 
مورد این انتخاب نوشت: کیومرث هدایتیان بیش 
از ۲۰ سال ســابقه مربیگری دارد. او به عنوان یک 
بازیکن در بازی های آســیایی جوانان به نمایندگی 
از تیم ملی ایران شــرکت کرد. او همچنین به طور 
حرفــه ای در لیگ آلمــان بازی کــرده و بیش از 
۲۰ ســال در مسابقات سراســر اروپا شرکت کرده 
است. او بســیاری از بازیکنان را از رده خردسالان 

تا پیش کسوتان آموزش داده است.

پاسخ محتاطانه وزیر ورزش 
درباره ایجاد تغییر در پرسپولیس و 

استقلال
وزیر ورزش و جوانان پاســخ محتاطانه ای به  �

احتمال ایجاد تغییــر در هیئت مدیره و مدیریت 
دو باشگاه پرسپولیس و استقلال داد. به گزارش 
مهــر، حمید ســجادی در حالی به عنــوان وزیر 
ورزش و جوانان کار خود را آغاز کرده اســت که 
در مدت زمان کوتاه حضورش در این وزارتخانه، 
مهم ترین بحثی که با آن مواجه شــده وضعیت 
مدیریت دو باشــگاه استقلال و پرسپولیس بوده 
است. سجادی در تازه ترین مصاحبه خود با یکی 
از برنامه های رادیویی مجددا به این سؤال پاسخ 
داده است اما به صورت محتاطانه. وزیر ورزش 
و جوانان با اشــاره به اتفاقــات رخ داده و بحث 
تغییرات در هیئت مدیره اســتقلال و پرسپولیس 
گفــت: عده ای مایــل هســتند ما بــا تغییراتی 
سریع روبه رو باشــیم و ما نیز درخواست کردیم 
دوســتان اعتماد کنند؛ چنانچه در زمان مناسب 
اقدامات صورت می گیرد. اگر قرار اســت تغییر 
در هیئت مدیــره یا مدیریت باشــگاه اتفاق افتد، 
با مطالعه پیش خواهیم رفت. ســجادی درباره 
واگذاری این دو باشــگاه هم تأکیــد کرد: برنامه 
ما حرکت به ســوی واگذاری دو باشــگاه است. 
بخش حقوقی وزارت ورزش، خصوصی سازی و 
ســایر بخش ها کنترل هایی را صورت داده و ما 
نیز هیچ دغدغه خاصی بــرای واگذاری نداریم. 
او افــزود: شــرایط فراهم اســت و مکاتباتی با 
رئیس جمهــور صــورت گرفته تا بررســی های 
نهایی در معاونت حقوقــی صورت گیرد. قصد 
ما واگذاری اســت ولی ما با دو کادر متفاوت از 

هیئت مدیره مواجه هستیم.

چین، حریف والیبال ایران در 
نیمه نهایی شد

چینی هــا حریف تیــم ملی ایــران در مرحله  �
نیمه نهایــی مســابقات والیبــال قهرمانی آســیا 
شــدند. تیم ملی والیبال ژاپــن در آخرین بازی از 
مرحلــه یک چهارم نهایــی مســابقات قهرمانی 
آســیا به مصاف اســترالیا رفت و بــا نتیجه ۳ بر 
صفر به پیروزی رســید. ژاپنی ها که مغلوب چین 
شده بودند در سه ســت متوالی این بازی با نتایج 
۲۵ بــر ۲۳، ۲۵ بــر ۱۷ و ۲۵ بر ۲۳ اســترالیا را از 
پیش رو برداشــتند و با شــش امتیاز از دو پیروزی 
و یک باخت، بالاتر از چین در مکان نخســت گروه 
E قــرار گرفتند. به این ترتیب، تیــم ملی ایران در 
مرحله نیمه نهایی به مصاف چین خواهد رفت و 
ژاپن با چین تایپه روبه رو خواهد شد. این مسابقات 

امروز ۲۷ شهریور برگزار می شود.

جنگ مدیر و سرمربی استقلال 
دوباره بالا گرفت

اختلاف مدیریت باشگاه استقلال با فرهاد مجیدی  �
سرمربی این تیم بار دیگر و بعد از مصاحبه جنجالی 
مــددی اوج گرفته اســت. به گــزارش فوتبال ۳۶۰، 
علی اصغر ملکیان عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال 
پــس از حذف این تیــم از رقابت های لیگ قهرمانان 
آسیا با شکســت مقابل الهلال، در مصاحبه ای گفته 
بود درباره ادامه همکاری با مجیدی در اولین جلسه 
هیئت مدیره این باشگاه تصمیم گیری شود؛ موضوعی 
که استارت حاشیه جدیدی را برای این تیم در آستانه 
شــروع تمریناتش برای مسابقات لیگ برتر زد. با این 
حال، این مصاحبه پایان کار نبود و صحبت های احمد 
مددی مدیرعامل باشــگاه استقلال که در یک برنامه 
تلویزیونی حضور پیدا کرده بود، در نهایت به واکنش 

فرهاد مجیدی منجر شد.
مجیدی پاسخ مددی را می دهد؟

احمد مددی مدیرعامل باشگاه استقلال در بخشی 
از صحبت هایش در پاســخ به ســؤالی درخصوص 
ادامه همکاری این باشــگاه با فرهــاد مجیدی برای 
حضور روی نیمکت این تیم در بیســت ویکمین دوره 
از مســابقات لیــگ برتر و صحبت هــای قبلی عضو 
هیئت مدیره باشگاه استقلال گفت: «با توجه به اینکه 
یک فصل فوتبالی، جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا 
برای استقلال به پایان رســیده این حق هیئت مدیره 
و مدیرعامل اســت که ارزیابــی کلی درباره عملکرد 
سرمربی تیم داشــته باشد. موضوعی که علی اصغر 
ملکیان، عضو هیئت مدیره باشــگاه استقلال مطرح 
کرده همین اســت و ما پس از دریافت گزارش پرویز 
مظلومــی از امــارات، عملکرد تیم را بررســی کرده 
و نتیجه نهایی را اعلام می کنیــم». موضوعی که با 
واکنش سریع مجیدی همراه شد؛ سرمربی استقلال 
که این روزها تمرینات تیمش را برای استراحتی کوتاه 
تعطیل کرده در پستی اینستاگرامی نوشت که در یک 
مصاحبــه تصویری در روزهای آینــده درباره اوضاع 

استقلال به طور مفصل صحبت خواهد کرد.
حاشــیه  جنــگ  مدیریــت؛  رودرروی  مجیــدی 

ادامه دارد
از همــان زمان بازگشــت دوبــاره مجیدی به 
اســتقلال، اختلاف ایــن مربی با مدیریت باشــگاه 
علنی شــد. مجیدی کــه وضعیــت بازیکنان تیم 
برایش اهمیت زیادی داشت، بارها در این خصوص 
صحبت هایی را علیه مدیریت باشگاه مطرح کرد. با 
این حال با فرارســیدن فصل نقل و انتقالات و بعد 
از جذب نفــرات مدنظر مجیدی، او در مصاحبه ای 
گفــت همان طور که پیش از این از رویکرد مدیریت 
این باشگاه انتقاد کرده حالا از مدیران استقلال بابت 
همــکاری با او در فصل مهم نقل و انتقالات تقدیر 
می کند. امــا این صلح کوتاه مدیریت و ســرمربی، 
چندان به درازا نکشــید و صحبت های اخیر مددی 
ظاهرا بار دیگر بستر حواشــی جدیدی را برای این 
تیم آغاز کرده است. با توجه به سومی استقلال در 
مسابقات لیگ، ناکامی در کســب عنوان قهرمانی 
جام حذفــی و در نهایت حذف از مســابقات لیگ 
قهرمانان آسیا، ظاهرا مدیران این باشگاه تصمیمات 
جدیدی را در نظر دارند. این مهم در حالی است که 
پیــش از این از گزینه های جایگزینی مجیدی نیز در 
برخی رسانه ها یاد شده بود، اما با بالاگرفتن دوباره 
اختلاف بین آنها، باید دید در نهایت آیا مجیدی در 
لیگ بیست ویکم نیز حضور روی نیمکت استقلال را 

تجربه خواهد کرد؟

خدمتی که لیگ ایران
 به الهلال عربستان می کند

پایگاه خبری سعودی اســپورت عربستان برنامه  �
لیگ فوتبال ایــران را بزرگ ترین خدمــت به الهلال 
بــرای صعــود از مرحلــه یک چهــارم نهایی لیگ 
قهرمانان آســیا توصیف کرد. به گزارش تسنیم و به 
نقل از سعودی اســپورت، خدمت بزرگ ایرانی ها به 
الهلال این اســت که پرسپولیس قبل از بازی مرحله 
یک چهارم نهایی برابر نماینده عربســتان هیچ بازی 
رســمی ای در پیش نخواهد داشت. مسابقات فصل 
جدید لیگ ایران ۱۹ اکتبر، ســه روز بعد از مســابقه 
پرســپولیس و الهــلال در لیگ قهرمانان آســیا آغاز 
می شــود و این در حالی است که پرسپولیس آخرین 
بازی خودش را مقابل استقلال تاجیکستان پشت سر 
گذاشته و از ۱۴ سپتامبر (۲۳ شهریور) تا ۱۶ اکتبر (۲۴ 
مهر) که روز بازی مقابل الهلال است در مجموع یک 
مــاه و دو روز هیچ بازی رســمی انجام نخواهد داد. 
این مســئله به ســود الهلال خواهد بود که قطعا با 
هماهنگــی و آمادگی بدنی بهتری به مصاف حریف 

ایرانی خودش می رود.

برنامه

شنبه ۲۷ شهریور
چین – ایران (والیبال) ۱۳:۳۰

برنلی – آرسنال ۱۸:۳۰
لیورپول – کریستال پالاس ۱۸:۳۰

منچسترسیتی – ساوتهمپتون ۱۸:۳۰
استون ویلا – اورتون ۲۱:۰۰

اتلتیکومادرید – لوانته ۱۸:۴۵
بایرن مونیخ – بوخوم ۱۸:۰۰

اینتر – بولونیا ۲۰:۳۰
فامالیسائو – ماریتیمو ۱۹:۰۰

آگهــی تحدید حــدود حوزه ثبتی نوشــهر پیرو آگهــی تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی وســاختمان هایذ فاقد ســند رسمی وبه استناد 
تبصره ذیل ماده ۱۳ قانون وماده ۱۳ آیین نامه قانون اخیرالذکر حدود 
املاک مشروحه ذیل در ساعت وتاریخ های مقرر در محل وقوع ملک 
به شــرح ذیل به عمــل خواهد آمد . املاک متقاضیــان واقع در قریه 

سنگسرا  پلاک ۵اصلی بخش ۳ قشلاقی
۳۴۴فرعی آقــا/ خانم منصور احمدیان کوچک فرزند احمد  نســبت 
به ششــدانگ یک قطعــه زمین به مســاحت ۷۰۶/۱۹ مربع خریداری 
بدون واســطه با واســطه از صغری قاضی اندرور  ساعت ۹ صبح روز 
شــنبه ۱۷ / ۱۴۰۰/۷ لذا از متقاضیان ومالکین مجاور وصاحبان حقوق 
ارتفاقی دعوت می شــود در وقت مقــرر در محل وقوع ملک حضور 
بهم رســانند بدیهی است در صورت عدم حضور متقاضی ویا نماینده 
قانونــی آنان طبق ماده ۲۰ قانون ثبت ومواد ۷۴ و۸۶ آئین نامه قانون 
ثبت ظرف مدت ۳۰ روز از تاریخ انتشــار صورت مجلس تحدید حدود 
اعتراض خود را کتبا به این ادره تســلیم وظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم انتظار اعتراض به واحد ثبتی مبادرت به تقدیم دادخواست به 
مرجــع قضایی نکمایند در غیر اینصورت بــا ار ائه گواهی عدم تقدیم 
دادخواســتذ توســط متقاغضی ویاذ نماینده قانونــی وی بدون توجه 
 به اعتــراض واصله عملیات ثبتی با رعایت مقــررات ادامه می یابد .

 م الف : ۱۱۹۲۴۰۶
تاریخ انتشار: ۱۴۰۰/۶/۲۷

صفر رضوانی-رئیس اداره ثبت اسناد و املاک نوشهر

روز گذشته مرحله یک چهارم نهایی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 
در فصل ۲۰۲۱ قرعه کشــی و مشخص شد که پرسپولیس، تنها نماینده 
ایــران در این رقابت هــا، باید به مصاف الهلال عربســتان برود. الهلال 
همان تیمی اســت که در مرحله قبلی موفق شــده از ســد استقلال، 
دیگر تیم مطرح ایرانی، عبور کند. با این حال تفاوت بازی پرســپولیس 
با الهلال در مقایســه با دیدار اســتقلال با این تیم عربستانی، مربوط به 
محل برگزاری این دیدار اســت. از آنجا که تیم های ایرانی در آسیا حق 
میزبانی از رقبای عربســتانی را ندارند، اســتقلال مجبور شد امارات را 
به عنوان محل دیدارش با الهلال انتخاب کند. ورزشــگاه زعبیل امارات 
اما برای استقلالی ها کارگر نیفتاد و آنها علاوه بر اشتباهات فردی، اسیر 

قدرت بازیکنان خارجی و گران قیمت الهلال شدند.
حالا پرسپولیس باید در حالی به مصاف الهلال برود که درست مثل 
اســتقلال، بازیکن خارجی باکیفیتی در ترکیب ندارد و از آن بدتر اینکه 
باید با این رقیب در خاک عربستان روبه رو شود. طبیعی است که علاوه 
بر داشتن ســتاره های گران قیمت، الهلال از حق میزبانی که در لابی با 
مسئولان کنفدراسیون فوتبال آسیا به دست آورده هم استفاده می کند. 
این دو مورد حالا ســوژه ای برای مسئولان باشگاه پرسپولیس شده تا از 
طریق آن، علیه مســئولان ورزش و به ویژه مسئولان فدراسیون فوتبال 
ایران جبهه بگیرند. موضوع عدم میزبانی پرســپولیس در آســیا آن هم 
قریــب به ۹۰۰ روز، به اندازه کافی آزاردهنده اســت و به خوبی ضعف 
مدیران و مســئولان ورزش ایران در این زمینه را نشــان می دهد؛ با این 
حال، وضع قانون عدم خرید بازیکن خارجی، موضوعی اســت که حالا 

بیش از هر زمان دیگری پرسپولیس را آزار می دهد.
سال گذشته وزارت ورزش در تصمیمی نسنجیده ابلاغ کرد که هیچ 
تیم باشــگاهی حق خرید بازیکن و مربی خارجی جدید را ندارد. وزارت 
ورزش دلیل چنین تصمیمی را جلوگیری از آبروریزی بیشــتر در مجامع 
بین المللی توصیف کرد؛ چون هر روز پرونده شــکایتی از باشــگاه های 
ایرانی در فیفا رو می شــد و بالارفتن نرخ ارز، ضررهای ســنگینی را به 
باشگاه های ایرانی به ویژه دو باشگاه پرسپولیس و استقلال وارد می کرد. 
وزارت ورزش در شــرایطی چنین تصمیــم بحث برانگیزی را گرفت که 
خودش اعضای هیئت مدیره دو باشگاه مطرح استقلال و پرسپولیس را 
تعیین می کند و طبیعتا اگــر گلایه ای در این زمینه و آبروریزی مدیریتی 
در ایــن میان رقم می خورد، متوجه تصمیمات وزارت و البته شــخص 

وزیر ورزش وقت بود.
به هر روی این قانون امســال با چند بند و تبصره برداشــته و اعلام 
شــد تیم های ایرانی حق خرید بازیکن و مربی خارجی دارند به شــرط 
آنکه بدهی و پرونده باز در فیفا نداشــته باشــند. نهایتا آن شــد که به 
همــه تیم های لیگ برتر اجازه خرید بازیکن و مربی خارجی داده شــد 
به غیر از پرســپولیس. این باشگاه با پرونده شــکایت گابریل کالدرون، 
مربی ســابقش، روبه رو بــود و چون پرونده در زمان صــدور رأی بود، 
فدراسیون فوتبال مانع از این شد که پرسپولیس بازیکن خارجی بخرد. 
بــا این وجود، پیش از بسته شــدن پنجره نقل و انتقالات پرســپولیس، 
یحیی گل محمدی از یک ســو و مسئولان باشــگاه پرسپولیس از سوی 
دیگر، در مکاتبه با مســئولان فدراسیون فوتبال خواستند به این باشگاه 
حداقــل اجازه خرید یک بازیکن خارجی داده شــود تــا در رقابت های 
لیگ قهرمانان آسیا، با قدرت بیشــتری به میدان بروند. این درخواست 
باشــگاه پرســپولیس اما برای چندمین بار با پاســخ منفی مســئولان 
فدراسیون فوتبال ایران همراه شــد تا اینکه نهایتا هفته گذشته به طور 
رســمی پنجره نقل و انتقالات پرسپولیس بســته شد. مسئولان باشگاه 
پرســپولیس حالا که با تیم پرمهره و پرســتاره الهلال عربستان در لیگ 
قهرمانان آســیا روبه رو شده اند، به شدت از تصمیم مسئولان فدراسیون 

فوتبــال ایران بابت عــدم صدور مجوز جهت خریــدن بازیکن خارجی 
گلایه دارند. افشــین پیروانی، مدیر این تیم، روز گذشــته در گفت وگو با 
بخش خبری شبکه سه ســیما، با انتقاد از مسئولان فدراسیون فوتبال 
ایران گفت: «تیم الهلال پرســتاره اســت و در تیم ما هم همه ســتاره 
هستند. سال گذشته قانونی گذاشتند که همه از آن تبعیت کردیم، ولی 
امسال یکباره آمدند و به تیم هایی که پول دارند گفتند می توانند بازیکن 
خارجی بگیرند. دیدیم که مربــی و بازیکن خارجی هم آوردند. در این 
مورد در حق تیم ما اجحاف شده است. خواهش من این است که اسم 
لیگ ایران را عوض کنند و بگذارند «لیگ ســرمایه داری»! پرسپولیس با 
این همه هوادار چطور نمی تواند بازیکن خارجی جذب کند؟ بحث شان 
آبروداری و پرونده در فیفا بود، اما ســؤال من این است آقایانی که این 
تصمیم را گرفتید، مگر فدراســیون فوتبال الان بــه ویلموتس بدهکار 
نیســت و پرونده ندارد؟ آنجا چطور آبروی کســی نرفته است؟ چطور 
خودشان برای تیم ملی بزرگسالان ســرمربی خارجی آورده اند و برای 
تیم امید هم قرار اســت مربی خارجی بیاورند؟ می توانســتیم با تمام 
قدرت به مسابقات برویم. گل محمدی گفت که حداقل اجازه بدهند ما 
یک بازیکن خارجی جذب کنیم ولی این کار را هم نکردند. فدراســیون 
گذشته که نتوانست از حق میزبانی ما دفاع کند. ما دو سال است بدون 
میزبانی به مسابقات می رویم. الان هم رقابت یکسان نیست. تیم هایی 

که پول دارند خوب بازیکن می گیرند».
پرسپولیســی ها در شــرایطی تصمیمات فدراســیون فوتبــال ایران 
را زیر ســؤال برده اند که اشــاره ای مهم به «لیگ سرمایه داری» دارند؛ 
اینکــه این باشــگاه در این مقطع زمانــی علیه کاپیتالیســم در فوتبال 
ایــران حــرف می زند، در نوع خود جالب اســت. اگر قرار باشــد بحث 
کاپیتالیســم در فوتبال ایران تعمیم داده شــود، یعنــی اینکه «مالکان 
صنعتی» تصمیم گیرنده هستند و آنها از وضع قوانین در چنین سیستم 
ســرمایه داری منفعتی می برند. پرســپولیس مشــخصا از این فرصت 
استفاده کرده تا باشگاه های صنعتی را مورد انتقاد قرار داده و با اشاره 

بــه پولداربودن این باشــگاه ها، به این نکته اشــاره کند که وضع چنین 
قوانینی به سود این تیم هاست.

حال بــا نگاهی به وضعیت تیم های کنونی در لیگ برتر مشــخص 
می شــود که دو باشگاه ســپاهان و گل گهر ســیرجان در زمره تیم های 
خصوصی-صنعتی هستند که دســت بر قضا اوضاعشان از بقیه بهتر 
است. شاید مدیر باشــگاه پرسپولیس اسم خاصی را نیاورده باشد ولی 
با کدهایی که می دهد مســتقیما باشگاه ســپاهان را نشانه رفته است؛ 
تیمی که همین فصل گذشــته تا هفته پایانــی رقابت های لیگ برتر با 
پرسپولیس بر ســر عنوان قهرمانی می جنگید. سپاهان در فصل نقل و 
انتقالات لیگ برتر هم بســیار خوب عمــل کرده و ضمن تمدید قرارداد 
بازیکنان مطرح و کلیدی اش، چندین ســتاره نام آشنای دیگر هم خریده 
تا شــرایط روی کاغذ برایش بهتر از فصل پیش شــود. از این گذشــته، 
ســپاهان در زمره معدود تیم های لیگ برتری است که تا به اینجا موفق 
بــه خرید بازیکن خارجی شــده و یــک دروازه بان اتریشــی را به جمع 
بازیکنــان کنونی اضافه کرده؛ البته ایــن نکته را هم نباید فراموش کرد 

که این تیم چند مهره ارزشمند را هم از دست داده است.
درست اســت که گل گهر هم ریخت وپاش زیادی کرده (فقط کافی 
اســت به رقم پرداختی این باشــگاه برای حق فســخ قــرارداد مهدی 
تیکدری اشــاره شــود) ولی به نظر می رســد مســئولان پرســپولیس، 
سپاهانی را نشانه رفته اند که مدیریت این باشگاه دستی هم بر اتفاقات 
فدراســیون فوتبال در ســال های اخیر داشته و همچنان یکی، دو مهره 
نزدیــک به آنها در فدراســیون فوتبال مشــغول به کار هســتند. اینکه 
پرســپولیس علیه کاپیتالیســم در فوتبال ایران این روزها حرف می زند، 
آیا اشــاره به اتفاقات پشــت پرده دارد یا خیر، چندان مشخص نیست 
ولی پرواضح است که این تیم بیش از کاپیتالیسم باید از دولتی بودنش 
برنجــد و گلایه کند کــه نه تنها توانی برای رقابت کــردن با بخش های 
صنعتی برایش باقی نگذاشــته ، بلکه با وضع قوانین دســت وپاگیر، به 

میزان چالش هایش افزوده می شود.

شرق: دومیــن مرحله از رقابت های لیگ دوومیدانی 
باشگاه های کشــور در بخش بانوان با کسب نتایجی 
خوب و رضایت بخش همراه بود. دختران ایرانی که 
پیش از این شروع خوبی در مرحله نخست مسابقات 
داشــتند و رکوردهای زیادی را جابه جا کرده بودند، 
این بار نمایش بهتری از خود نشــان دادند. آنها سه 
رکــورد ملی و دو رکورد باشــگاهی را در چهار ماده 
ارتقــا دادند تا شــور و هیجان هر چه بیشــتری را به 

فضای کرونایی این پیکارها بدهند. 
لیــگ  دوم  مرحلــه  رکوردشــکنی  مهم تریــن 
دوومیدانی زنان در مــاده پرش طول بود که ریحانه 
مبینی آن را به ثبت رساند؛ دختر دندان پزشکی که از 
زمــان حضورش در این عرصه همه را غافلگیر کرده 
اســت. او اولین بار سال گذشته در رقابت های جایزه 
بزرگ تهران رکورد ملی پرش طول زنان ایران را بعد 
از نیم قرن شکســت. او با پرشی به میزان شش مترو 
۱۷ ســانتی متر، موفق شــد رکورد این مــاده را که با 
شــش مترو ۱۴ ســانتی متر متعلق به مرحوم توران 
شــادپور، پرنده صاحب نام قبــل از انقلاب بود، بزند. 
جهش فوق العاده ریحانه از ســال گذشته تا به الان 
در حالی ادامه داشــته که او تاکنون سه مرتبه دیگر 
رکوردهایش را بهبود بخشــیده است. پرنده کاشانی 
روز پنجشــنبه در مجموعه ورزشــی آفتاب انقلاب 
شش مترو ۴۰ ســانتی متر پرید و رکورد قبلی خود را 

که شش مترو ۲۴ متر بود، ۱۴ سانتی متر بهتر کرد.
او حالا با ایــن پرش یکی از شــانس های اصلی 
دوومیدانی زنان برای رفتن روی سکوهای آسیاست. 
ریحانه دراین باره به «شرق» می گوید: «خوشحالم که 
توانستم به این رکورد برسم. شش متر و ۴۰ سانتی متر 
رکورد قابل قبولی در ســطح آسیاســت. من اگر این 
رکورد را در مسابقات قهرمانی آسیا بزنم جزء سه نفر 
اول هســتم. رکوردهای قبلی این مسابقات موجود 
اســت و کسی که شش مترو ۳۶ سانتی متر هم پریده 
توانســته قهرمان شــود. اما برای بازی های آسیایی 
شرایط فرق دارد و رقابت سخت تر است. به هر حال 
این بازی ها، مهم ترین رویداد قاره اســت و هر چهار 
ســال یک بار برگزار می شــود. هدف اصلی من هم 
الان کسب مدال در این بازی هاست که شهریور سال 
آینده برگزار می شود. من اگر شش متر و ۴۵ سانتی متر 
بپرم نزدیک به نفر ســوم بازی های آسیایی هستم». 

یکی از دلایل مهمی که باعث شده دوومیدانی زنان 
ایران نســل نوظهــوری را در ورزش مادر پدید آورد، 
حمایت بخش خصوصی از آنهاســت. شرکت پلیمر 
خلیج فــارس خرم آباد با ســرمایه گذاری خوبی که 
در چند سال اخیر در رشــته دوومیدانی انجام داده، 
موجب شده این اســتعدادهای جوان در هر رویداد 
غیرمنتظره تــر از قبل ظاهر شــوند. مبینی دراین باره 
توضیح می دهــد: «اگر حمایت های شــرکت پلیمر 
نبود من نمی توانســتم با ارتقای رکورد مواجه شوم. 
برای همین مســابقات وقتی من رکورد ایران را زدم، 
بلافاصله ۸۰۰ دلار به من پاداش دادند. یکی دیگر از 
اقدامات خوبی که این شــرکت انجام داده این است 
که یکی از کارشناسان روسی را به عنوان تحلیلگر به 
این تیم آورده اند تا عملکرد بازیکنان تیم را آنالیز کند 
و بگوید باید روی چه کســی ســرمایه گذاری شود یا 
اینکه چه کســی باید به اردوی خارجی برود. پلیمر 
قــول داده بــرای بازی هــای آســیایی ۲۰۲۲ مرا به 
اردوی خارج از کشــور اعزام کند تا روند رو به رشــد 
رکوردهایم ادامه داشــته باشــد که ان شاءاالله برای 
بازی ها مدال گرفتنم حتمی باشــد. بــا توجه به این 
موضوع من هم تصمیم گرفتم یک ســال پیش رو را 
از دانشگاه مرخصی تحصیلی بگیرم تا تمام تمرکزم 
را روی ورزش بگــذارم که برای ایــران مدال بگیرم. 

من دانشجوی رشته دندان پزشکی هستم و فعالیت 
هم زمان در هر دو طرف واقعا فشــار روانی زیادی را 
رویــم وارد می کند. امیدوارم فدراســیون نیز در کنار 
شرکت پلیمر از من حمایت کند تا به هدفی که دارم 

برسم».
مبینــی در حالــی با ۲۰ ســال ســن افتخارات 
خوبی را در ماده پرش طول زنان به دســت آورده 
کــه با کمترین امکانان در شهرســتان آران و بیدگل 
تمریــن می کنــد. او ادامه می دهد: «متأســفانه در 
شــهر ما پیســت تارتان بــرای تمرین پــرش طول 
نیســت و مــن باید در پیســت خاکــی تمرین کنم. 
بــرای همین مجبورم هفته ای ســه بار به کاشــان 
بروم و در ورزشــگاه این شهر که پیست تارتان دارد، 
پرش هایــم را انجام دهــم. بار همــه این زحمات 
بــر دوش مربی ام (حســن بادپی) اســت که بدون 
چشمداشت با ماشــین شخصی اش سراغم می آید 
و مــن را به کاشــان می بــرد. آقای بادپــی یکی از 
مربیــان بادانش دوومیدانی ایران اســت. امیدوارم 
که قدر او را بدانند. ســیر صعــودی رکوردهای من 
به خوبی نشــان می دهد که توانســته کارش را به 
خوبــی انجام دهد. امیــدوارم که بتوانند مشــکل 

امکانات را برای ما حل کنند».
ورزش ایــران در حالی چندی پیــش به المپیک 

۲۰۲۰ توکیو اعزام شد که فرزانه فصیحی، دونده ۱۰۰ 
متر با ســهمیه آزاد به عنوان تنها نماینده دوومیدانی 
زنــان هــم از ســوی کمیته ملــی المپیــک و هم 
فدراســیون دوومیدانی برای شــرکت در این بازی ها 
معرفی شــد. حضور فصیحی در ایــن بازی ها اما تا 
حد زیادی جنجالی شد؛ چراکه طبق روالی که برای 
اعطای سهمیه آزاد وجود دارد، این سهمیه به کسی 
داده می شــود که بالاترین رنکینــگ را در رده بندی 
جهانی داشته باشد. فصیحی در شرایطی به المپیک 
توکیــو رفت که اهالی دوومیدانی به اتفاق معتقدند 
این سهمیه حق ریحانه مبینی بود؛ چراکه او رنکینگ 
بهتری از فصیحی داشت. او می گوید: «متأسفانه این 
فرصت از من گرفته شــد و اسم من برای المپیک رد 

نشد. من از نظر رنکینگ از 
بالاتر بودم.  خانم فصیحی 
ایشــان چــون در تعــداد 
بیشتری  خارجی  مســابقه 
شــرکت کرده بود امتیازش 
در رده بنــدی از مــن بالاتر 
بــود. در مجموع اما ملاک 
امتیاز  نــه  اســت  رنکینگ 
در  مســابقه.  در  حضــور 
نهایــت هم اعــلام کردند 
چون نفرات شــرکت کننده 
در مــاده پــرش طــول پر 
شــده بــوده و در ماده ۱۰۰ 
ایشــان  بوده  جای خالــی 
اعزام شده اســت. با همه 
کــه  بــود  اتفاقــی  اینهــا 
گذشــت و من دیگر به آن 
فکــر نمی کنــم. آن موقع 
ناراحت شــدم امــا خیلی 
کــردم.  فراموشــش  زود 
اگــر بخواهم در حســرت 
زندگــی کنــم فرصت های 
بعدی را از دست می دهم. 
خدا را شــکر که نتیجه این 
طــرز تفکرم را هــم دیدم. 
المپیک  بــرای  ان شــاءاالله 

آینده فرصت هست».

پرسپولیس علیه کاپیتالیسم

ریحانه مبینی، چهره غیرمنتظره دوومیدانی زنان ایران
حمایتم کنند در بازى هاى آسیایى روى سکو هستم
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